
拍影片，拿好禮！ 

只要您拍攝 Color fou U 睫毛膠眼線雙效速妝筆的開箱試用影片，現在就有機會免費獲得一支全

新的 Color fou U 睫毛膠眼線雙效速妝筆！ 

1. 拍開箱試用影片，分享你的使用心得，影片需超過 30 秒。 

2. 發布到任何社群平台，並標註”#ColorfouU 睫毛膠眼線雙效速妝筆”。 

3. 將影片連結 email 給我們，email 主旨為”索取 Color fou U 睫毛膠眼線雙效速妝筆影片連結”。 

4. 收到 email 後，我們將有專人回覆，即可獲得一支全新的 Color fou U 睫毛膠眼線雙效速妝

筆！ 

趕快拍下你的開箱試用影片，分享你的喜悅，把好禮帶回家吧！期待你的精彩影片！  

注意事項： 

1. 活動限前 100 名回傳連結的 email，活動結束請以愛給予購物官網及 FB 公告為主。 

2. 本活動限一個帳號上傳一個影片連結，提供一個寄件地址索取一次，上傳影片不可相同。 

3. 本公司保留修正、暫停、終止或解釋本活動之最終權利，並以本活動網站公告為準。 
 

Lights, Camera, Free Product! 
Do you own our Color fou U 2-in-1 Lash Glue Eyeliner? Here's your chance to get a brand new one, 
absolutely free! 
How to Par�cipate: 

1. Film an unboxing and review video of your Color fou U 2-in-1 Lash Glue Eyeliner. Share your 
honest experience and �ps! Your video must be over 30 seconds long. 

2. Post your video on any social media pla�orm. Be sure to tag “#ColorfouU2in1LashGlueEyeliner” in 
your video’s �tle or descrip�on. 

3. Email us the video link. Please use the subject line: “Claiming Color fou U 2-in-1 Lash Glue Eyeliner 
Video Link.” 

4. Once we receive your email, a representa�ve will get in touch with you, and you'll receive a brand 
new Color fou U 2-in-1 Lash Glue Eyeliner!  

Don't wait! Film your unboxing and review video today, share your excitement, and bring home your free 
gi�! We can't wait to see your awesome videos! 
Important Notes: 

1. This offer is limited to the first 100 emails with valid video links. The official end date of the event 
will be announced on our official shopping website and Facebook page. 

2. Each account is limited to one video link submission and one product claim per shipping address. 
Submited videos must be unique. 

3. Our company reserves the right to amend, suspend, terminate, or interpret this event at its sole 
discre�on. All changes will be announced on this event's website. 

 


